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Z Á P I S N I C A  

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 
konaného dňa 14.6.2023 v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, 
Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Neprítomný: Peter Iván 

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová – hlavná kontrolórka obce 

 Angela Lenkeiová – účtovníčka obce 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia: Valéria Konczová, Ján Szabó 

Návrh programu : 

1. Otvorenie zasadnutia 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Informácia starostu obce o došlých žiadostiach 

a) Námietka Csabu B. Farkasa proti vyrubenej dani na rok 2023 

b) Žiadosť Jána Szabóa o opakované prerokovanie VZN č. 2/2022 

c) Žiadosť Spoločenstva vlastníkov lesných pozemkov o zníženie dane za lesné pozemky na 
rok 2023 

3. Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 

4. Plnenie rozpočtu obce za I.Q 2023 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok 2022  

6. Záverečný účet obce za r.2022  

7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II.polrok 2023 

8. Zapojenie sa do výzvy Miestne občianske a preventívne služby (MOaPS)  

9. Aktualizácia Cenníka služieb poskytovaných v Kultúrnom dome 

10. Schválenie zámennej zmluvy s Essity Slovakia s.r.o. 

10. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

11. Záver 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

skonštatoval, že počet prítomných poslancov OZ je 6 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnica pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol pána Ing. Petra Gubalu a Gejzu Milka 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Ing. Petra Gubalu a Gejzu Milka. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce , ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Pán starosta navrhuje do bodu č. 2 pridať ešte jeden bod: 

2d) Žiadosť Valérie Konczovej o poskytnutie pomoci vo veci napojenia rodinného domu č. 27 na 

verejný vodovod. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o doplnenom 

programu zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
 
Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program rokovania OZ bol schválený. 
 

K bodu 2: Informácia starostu obce o došlých žiadostiach  

a) Námietka Csaba B. Farkasa proti vyrubenej dani na rok 2023 

OZ na základe spoločného rozhodnutia poslancov OZ zamieta námietku Csabu B. Farkasa proti 

vyrúbenej dani na rok 2023 pretože, je v rozpore so zákonom. Menovaný je povinný uhradiť dane 

a poplatky na rok 2023 v plnej výške a to v lehotách stanovených v príslušných rozhodnutiach, ktoré 

mu boli doručené. 
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Pán starosta na základe vyššie uvedeného dáva hlasovať o zamietnutí námietky Csabu B. Farkasa.  

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
  

OZ na základe výsledku hlasovania rozhodlo o zamietnutí námietky menovaného.  

b) Žiadosť Jána Szabóa zo dňa 9.5.2023 o opakované prerokovanie VZN č.2/2022  

c) Žiadosť Spoločenstva vlastníkov lesných pozemkov o zníženie dane za lesné pozemky na rok 
2023 

Pán Ján Szabó upozorňuje na nesúlad medzi návrhom a účinnou verziou VZN č.2/2022 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Uvádza, že kým 

v návrhu VZN č. 2/2022, v článku 5, hodnota lesného pozemku je 0,0089 €/m2. v účinnej verzii 

daného VZN hodnota lesného pozemku je 0,0899 €/m2, a to napriek tomu, že na 3. zasadnutí OZ 

nikto nemal pozmeňujúce návrhy, pripomienky. Upozorňuje, že hodnota lesného pozemku sa zisťuje 

na základe vyhlášky Ministerstva spravodlivosti zákona č. 492/2004. Podľa neho obec túto hodnotu 

nemôže svojvoľne zvýšiť.  

Pán PhDr. Alexander Ambrus k veci poznamenáva, že k podaniu pána Jána Szabóa a Spoločenstva 

vlastníkov lesných pozemkov vypracoval stanovisko, ktoré tak sťažovatelia, ako aj poslanci OZ riadne 

obdržali. Podľa neho schválené VZN č. 2/2022 je v rozpore so zákonom, a to hlavne z dôvodu 

fiktívnych dátumov, ktoré sú v ňom uvedené. Podľa neho OZ spravilo chybu, keď dané VZN schválilo 

bez vykonania predbežnej kontroly jeho obsahu. Dodáva však, že poslanci OZ nemali dostatok času 

na oboznámenie sa s obsahom tohto VZN, pretože jeho konečnú verziu od pani hlavnej kontrolórky 

obdržali až v deň konania zasadnutia, ráno o 9,00 hod., spolu s ostatnými návrhmi VZN, o ktorých 

v ten deň rokovali. Navyše pani hlavná kontrolórka neupozornila poslancov, že hodnotu lesných 

pozemkov upravila. Podľa neho OZ má teraz dve možnosti. Jedna je tá, že OZ rozhodne o zrušení VZN 

č. 2/2022, v dôsledku čoho obec nebude môcť na základe neho vyrubovať ďalšie dane a poplatky. 

Avšak dane a poplatky, ktoré boli vyrubené pred prípadným zrušením VZN, sú právoplatné a preto 

musia byť zaplatené podľa príslušného rozhodnutia obce. Druhá možnosť je tá, že obec podá podnet 

na prokuratúru, aby preskúmala napadnuté vseobecne záväzné nariadenie obce a vyslovila sa o jeho 

osude. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus ďalej dodáva, že na základe porovnania hodnoty lesného pozemku v 12 

obciach, je toho názoru, že v našej obci nastavená „nová“ hodnota, t.j. 0,0899 €/m2, pravdepodobne 

je správna. Pán Ján Szabó mu oponuje a vysvetľuje, že hodnota lesného pozemku v našej obci preto 

je nižšia ako v okolitých obciach, lebo u nás je menšia výmera lesného pozemku v pomere k počtu 

obyvateľov.  

Pán Ján Szabó informuje poslancov OZ, že existuje aj zákon o oslobodení od dane, pokiaľ lesy sú 

využívané na rekreačné účely (lesy vyznačené žltou turistickou značkou). 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrus VZN č. 2/2022 je účinné a preto sa musí rešpektovať, i keď bolo 

prijaté v rozpore so zákonom, čo sa týka nezrovnalostí v dátumoch. Ak pán Ján Szabó s týmto 

názorom nesúhlasí, navrhuje mu, aby napadnuté VZN č. 2/2022 dal prešetriť prokurátorovi.  
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Pani hlavná kontrolórka navrhuje pánovi Jánovi Szabóovi, aby si dal vypracovať znalecký posudok na 

určenie hodnoty lesného pozemku. Pán Ján Szabó sa spytuje, prečo by mal platiť on za chybu obce? 

Podľa neho obec mala pri výpočte postupovať podľa tabuľky. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, aby vlastníci lesných pozemkov daň na rok 2023 uhradili a po 

schválení novej VZN na rok 2024, v prípade zistenia rozdielu v hodnote lesného pozemku, sa im ten 

rozdiel za rok 2023 skompenzuje. 

Pán Mgr. Dávid Balázs sa pýta od kedy bude účinné nové VZN o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Od januára 2024 – dodáva pani 

kontrolórka. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu o uznesení 

v nasledovnom zmysle: 

Obecné zastupiteľstvo 

 - vyhovuje žiadosti Jána Szabóa zo dňa 9.5.2023 a žiadosti Spoločenstva vlastníkov lesných pozemkov 
zo dňa 9.5.2023 pokiaľ ide o prerokovanie VZN č.2/2022. 

- zamieta žiadosť Jána Szabóa zo dňa 9.5.2023 a žiadosť Spoločenstva vlastníkov lesných pozemkov zo 
dňa 9.5.2023 pokiaľ ide o zníženie dane za lesné pozemky na rok 2023, pretože takéto zníženie dane 
by bolo v rozpore so zákonom.  

- schvaľuje návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie 
obce Gemerská Hôrka č. 2/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady, z dôvodu nezákonnosti nariadenia.  

 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa 

Proti:        0   
Zdržal sa:         1                     Róbert Vajda 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
 

Starosta na základe výsledku skonštatoval, že uznesenia boli prijaté vo vyššie spomínanom zmysle. 

 

d) Žiadosť Valérie Konczovej o poskytnutie pomoci vo veci napojenia rodinného domu č.27 na 

verejný vodovod. 

Pani Valéria Konczová vysvetľuje, že prečo boli odpojení od verejného vodovodu. Dodáva, že podľa 
VVS vodomer môže byť pripojený už len na plastové potrubie. Keďže so spol. Milk Agro s.r.o. zdieľajú 
spoločný dvor požiadali ich o písomný súhlas na vykopanie ryhy, ale doteraz nedostali odpoveď. Od 
obci požaduje súhlas na umiestnenie šachty keďže pravdepodobne šachta bude umiestnená na 
pozemku vo vlastníctva obce.  

Pán Róbert Vajda ozrejmuje, že šachta musí byť umiestnená max. 10 m od hlavného vodovodného 
potrubia. Pán Róbert Vajda odporúča kontaktovať VVS, kde presne sa musí umiestniť vodomerná 
šachta. Pán Marek Szabó Dózsa vysvetľuje, že sa musí podať žiadosť na základe ktorej VVS vyšle 
technika na obhliadku terénu, ktorý rozhodne o mieste umiestnenia šachty. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky OZ berie na vedomie, že o žiadosti Valérie Konczovej 
o zabezpečení dodávky pitnej vody k rodinnému domu č. 27 bude rozhodnuté na nasledujúcom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva z dôvodu nejasného vymedzenia predmetu žiadosti ako aj 
nevyhnutného zistenia právomoci a povinností v danej veci dotknutých strán.  
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
 

K bodu 3: Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 

Žiadosť o zriadenie autobusovej zastávky „na znamenie“ pri samote nachádzajúcej sa v extraviláne 

obce 

- Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje OZ, že táto žiadosť je v štádiu riešenia. 

K bodu 4: Plnenie rozpočtu obce za I.Q 2023 

Pani účtovníčka informuje OZ, že na podnikateľskom účte je málo finančných prostriedkov. Dodáva, 

že 50 % mzdových nákladov jedného zamestnanca je financovaná z tohto účtu. Pán Mgr. Dávid Balázs 

sa pýta, či sa môže znížiť percento mzdových nákladov. Podľa pani kontrolórky sa to dá upraviť 

vnútorným predpisom. Pán PhDr. Alexander Ambrus konštatuje, že podnikanie je stratové a je za 

jeho zrušenie. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa pýta koľko finančných prostriedkov má momentálne obec na účte. 

Podľa pani účtovníčky momentálne má 41 900 Eur a zároveň dodáva, že v posledných mesiacoch 

obec dostala nízky príjem  z poddielových daní. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie plnenie rozpočtu obce za I.Q 2023 na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
 

K bodu 5: Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok 2022 

Pani kontrolórka oznamuje poslancom OZ, že odborné stanovisko spracovala na základe 

predloženého návrhu záverečného účtu obce za rok 2022. Pri spracovaní odborného stanoviska 

vychádzala z 2 hľadísk: 

1. Zákonnosť predloženého návrhu záverečného účtu 

2. Metodická správnosť predloženého návrhu záverečného účtu 

Finančné hospodárenie obce sa riadilo rozpočtom, ktorý bol schválený uznesením obecného 

zastupiteľstva č.4/XXV/19052022 zo dňa 19.5.2022.  

Schválený rozpočet bol v priebehu rozpočtového roka upravený s rozpočtovými opatreniami 2x. 

Pani kontrolórka zhrnula celkové príjmy, celkové výdavky, výsledok rozpočtového hospodárenia, 

bežný rozpočet, kapitálový rozpočet, finančné operácie, premietnuté rozpočtové opatrenia. 
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Celkové príjmy predstavovali 1 033 419,46 Eur. Celkové výdavky 969 533,39. Hospodárenie obce: 

prebytok rozpočtu 63 886,07 Eur.  

V závere zhrnula, že návrh záverečného účtu je spracovaný v súlade s príslušnými ustanoveniami 

zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky predpísané náležitosti. 

Návrh záverečného účtu bol zverejnený 15 dní spôsobom obvyklým v obci. Riadna účtovná uzávierka 

a hospodárenie obce bude overené audítorom. 

V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúča OZ uzatvoriť 

prerokovanie návrhu záverečného účtu obce za rok 2022 výrokom celoročné hospodárenie sa 

schvaľuje bez výhrad. 

Keďže poslanci nemali žiadne otázky, OZ berie stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu 

za rok 2022 na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
 

K bodu 6: Záverečný účet obce za r.2022 

Pán starosta skonštatoval, že návrh záverečného účtu obce za rok 2022 bol rozposlaný poslancom 
spolu s pozvánkou. Pán starosta vyzýva poslancov k pripomienkam. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína povinnosť obec dať si overiť účtovnú závierku audítorom. 
Podľa pani účtovníčky účtovnú závierku každoročne overuje audítorka z Košíc, s ktorou má obec 
veľmi dobrú spoluprácu. Pán PhDr. Alexander Ambrus odporúča starostovi zvoliť si iného audítora. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu o uznesení 
nasledovne: 

- schvaľuje Záverečný účet obce za rok 2022 s týmto výrokom: celoročné hospodárenie sa schvaľuje 
bez výhrad. 

- žiada starostu obce dať si overiť účtovnú závierku audítorom v zmysle ustanovenia zákona 
č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, § 16 ods. 3. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 
 

OZ na základe hlasovania sa uznieslo vo vyššie spomínanom zmysle. 

K bodu 7: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II.polrok 2023 

Pani kontrolórka vymenovala z čoho bude pozostávať jej kontrolná činnosť v II. polroku: 

-  Kontrola vykonávania predbežnej finančnej kontroly v obci 

- Kontrola čerpania z poskytnutých dotácií 
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- Kontrola zameraná na dodržiavanie noviel jednotlivých zákonov schválených NR SR – vypracovanie 
vnútorných smerníc VZN pre Obecný úrad a organizácie obce Gemerská Hôrka 

- Kontrola dodržiavania zákona č. 25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní v znení neskorších predpisov, 
najmä v nadväznosti na ustanovenia § 92 Podlimitné zákazky s využitím elektronického trhoviska 

- Kontrola plnenia uznesení OZ 

- Kontrola, vybavovanie a evidencia sťažností a petícií 

- Kontrola uverejňovania zmlúv, faktúr, objednávok a uverejňovania zákaziek verejného obstarávania 

- Kontrola vykonávaná na základe vznesených požiadaviek OZ 

- Kontrola, ktorá vzišla z podnetov poslancov OZ a na základe poznatkov dosiahnutých pri výkone 
činnosti hlavnej kontrolórky 

Ostatné činnosti : 

- Vypracovanie odborného stanoviska k záverečnému účtu za rok 2022 

- Vypracovanie výročnej správy obce za rok 2022 

- Vypracovanie ročnej správy hlavného kontrolóra za rok 2022 

- Príprava a predkladanie návrhov na nové VZN a smernice obce Gemerská Hôrka v nadväznosti na 
platné zákony SR 

- Vypracovanie odborného stanoviska k rozpočtu obce za roky 2024-2026 

Páni kontrolórka dáva do pléna otázku, či chcú poslanci OZ jej plán kontrolnej činnosti na II. polrok 
doplniť. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa ospravedlňuje za oneskorené zverejnenie návrhu plánu kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 dňa 11.6.2023, pričom návrh musel byť 
zverejnený v obci spôsobom obvyklým najneskôr 15 dní pred prerokovaním v zastupiteľstve. 

Podľa pána PhDr. Alexandra Ambrusa predložený plán kontrolnej činnosti na II. polrok sa 
nezameriava na konkrétné veci. Tak napríklad na preskúmanie toho, čo sa stalo v prípade oddychovej 
miestnosti v zdravotnom stredisku. Podľa pani kontrolórky zodpovedný za to je ten, kto práce po ich 
vykonaní prebral. Vysvetľuje poslancom OZ, že na Zdravotné stredisko boli vystavené a uhradené 3 
faktúry, a to na rekonštrukciu troch miestností, pričom dokončené boli len 2. Pán Róbert Vajda zdieľa 
názor kontrolórky, že zodpovednosť nesie ten, kto práce prebral. 

Pani účtovníčka pripomína poslancom vysoké pohľadávky v 5 a 6 bytových jednotkách. Podľa 
kontrolórky jediná možnosť je vysťahovanie neplatičov. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o schválení plánu kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 

 Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 

OZ sa uznieslo na schválení plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 

K bodu č.8: Zapojenie sa do výzvy Miestne občianske a preventívne služby (MOaPS) 

Pani Ing. Eleonóra Iván informuje poslancov OZ, že v júni má byť uverejnená výzva na predkladanie 
žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku s názvom „Miestne občianske 
a preventívne služby“. Pripravená výzva nadväzuje na práve prebiehajúcu výzvu MOPS.  

Keďže poslanci nemali žiadne otázky pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu nasledovne: 
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- schvaľuje zámer obce zapojiť sa do výzvy Miestne občianske a preventívne služby (MOaPS), ktorú 
Úrad vlády SR ako sprostredkovateľský orgán pre Program Slovensko v rámci programového obdobia 
2021-2027 v blízkej budúcnosti plánuje vyhlásiť. 

- žiada starostu obce vykonať nevyhnutné kroky za účelom predloženia žiadosti obce o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku s názvom „Miestne občianske a preventívne služby“ a uzavrieť 
zmluvy a dohody za účelom úspešnej realizácie uvedeného projektu. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 

Pán starosta konštatuje, že predmetné uzniesenia boli schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

K bodu č.9 : Aktualizácia Cenníka služieb poskytovaných v Kultúrnom dome 

Pani Annamária Giczei z dôvodu nízkych cien v cenníku služieb navrhuje zvýšenie prenájmu 
a organizačno-technického zabezpečenia v Kultúrnom dome. Informuje poslancov OZ, že dvojitý 
cenník bol z dôvodu toho, že Essity Slovakia s.r.o. vykurovala Kultúrny dom a taktiež oni 
zrekonštruovali kaviareň. Od rekonštrukcie Kultúrneho domu, už ale obce vykuruje celý objekt. 
Momentálne Essity Slovakia s.r.o vykuruje len ubytovňu UNIMO. 

Návrh na zvýšenie bol poslancom rozposlaný v pozvánke na zasadnutie OZ. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje prerobiť celý cenník služieb, pretože je neprehľadný. V prípade, 
že sa ceny služieb sa zvýšia, treba dbať na to, aby si ich mohli dovoliť aj obyčajní ľudia. 

Podľa Róberta Vajdu treba zohľadniť aj to aké sú príjmy a výdavky v Kultúrnom dome. 

Pani Annamária Giczei navrhuje pridať do cenníka aj upratovacie služby a to z toho dôvodu, že síce 
s nájomcami majú takú dohodu, že po každom prenájme priestoru sa miestnosť musí upratať, avšak 
vo väčšine prípadov s tým nemá dobrú skúsenosť. Pán Ing. Peter Gubala ja toho názoru, že 
upratovacie služby by mali byť v prenájme za priestory zarátané.  

OZ žiada pani Annamárii Giczei, aby na ďalšie zasadnutie OZ predložila výkaz Kultúrneho domu o 
príjmoch a výdavkoch za poskytnuté služby v prvom štvrťroku 2023, a presúva tento bod na ďalšie 
zasadnutie OZ. Pán starosta dáva o tom hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 

OZ na uznieslo na tomto bode vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu č.10: Schválenie zámennej zmluvy s Essity Slovakia s.r.o. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína poslancom, že o tomto bode sa už rokovalo na 
predchádzajúcich zasadnutiach OZ. Informuje poslancov, že návrh zámennej zmluvy bol zverejnený 
na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce a teraz by malo dôjsť k podpísaniu zámennej 
zmluvy. 
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Keďže poslanci nemali žiadne otázky pán starosta dáva hlasovať o tomto uznesení v nasledovnom 
znení: 

- súhlasí uzatvorením zámennej zmluvy so spoločnosťou Essity Slovakia s.r.o. o prevode majetku obce 
Gemerská Hôrka z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorého zámer obecné zastupiteľstvo 
v Gemerskej Hôrke schválilo na zasadnutí konanom dňa 29.03.2023 uznesením č. 6/6-2023.  

- vyhlasuje, že druhá zmluvná strana – Essity Slovakia s.r.o., nie je osobou, ktorej obec nemôže 
previesť majetok podľa §9a ods. 6 a 7 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení.  

- žiada starostu obce vypracovať Zámennú zmluvu a vyzvať druhú zmluvnú stranu - Essity Slovakia 
s.r.o., k jej podpisu. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       6   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        1   Peter Iván 

OZ sa uznieslo na tomto bode vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu č.11: Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

Športový deň  

Pán Elemír Lalik informuje OZ, že dňa 17.6.2023 by chcel usporiadať športový deň a žiada OZ 
o sponzoring na občerstvenie. Na športovom dni by sa zúčastnilo 5 družstiev. Informuje OZ, že 
športový deň organizuje Občianske združenie rómov. Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomienkuje 
pánovi Lalikovi, že v budúcnosti bolo by potrebné podať si včas žiadosť.  

Keďže poslanci nemali žiadne otázky, športový deň berú poslanci na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2   Peter Iván, Ing. Peter Gubala 
 

Dni obce 

Pán Róbert Vajda je za to, aby sa dni obce začali organizovať už v januári, keďže teraz je už dosť 
neskoro zajednávať účinkujúcich. Pripomína, že o organizovaní dni obce sa rozhodlo neskoro. 

Pani Annamária Giczei oboznamuje poslancov OZ o programe, ktorý ešte nie je úplný. V piatok bude 
zameraný hlavne pre mládež v podobe diskotéky. V sobotu sa bude organizovať cykloturistika, 
vystúpia: tanečná skupina Napsugár, Özörényi Betyárock, Kollányi Zsuzsi a večer bude pouličná 
zábava. 

Pán Gejza Milko sa pýta aký je rozpočet na danú akciu. Podľa Annamárie Giczei na športové a 
kultúrne podujatia je plánovaných 13 000 Eur. Pán Mgr. Dávid Balázs upozorňuje, že z 13000 Eur bolo 
vyčerpaných do konca marca už 4098,90 Eur na organizovanie zabíjačky.  

Podľa Mareka Szabó Dózsu treba rozhodnúť aj o tom, či obec bude poskytovať zadarmo guláš. Pán 
Mgr. Dávid Balázs nie je za to, aby sa občerstvenie poskytovalo zadarmo. 

Odchod Ing. Petra Gubalu o 19:45 hod. 

Počet prítomných poslancov je 5. 
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Keďže poslanci nemali ďalšie otázky OZ berie informáciu ohľadom dňa obce na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomný:        2   Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Mimoriadne zasadnutie OZ 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje dňa 30.6.2023 zvolať mimoriadne zasadnutie OZ 
s nasledujúcimi bodmi: 

- schválenie VZN č. 1/2023 o zrušení VZN č. 2/2022 
- výber riaditeľa/riaditeľky Materskej školy v Gemerskej Hôrke 
- výsledky kolaudácie stavby „Rekonštrukcia ČOV“ vykonanej 28.06.2023 
- upresnenie programu verejného zhromaždenia obyvateľov obce. 

Pán starosta dáva o tom hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2   Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

Pán starosta skonštatoval, že OZ súhlasí zvolať mimoriadne zasadnutie OZ s vyššie spomínanými 
bodmi. 

Verejné zhromaždenie obyvateľov obce 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje usporiadať verejné zhromaždenie obyvateľov obce v piatok 
30.06.2023 o 17:00 hod. v Kultúrnom dome. Účelom zhromaždenia je jednak oboznámenie 
obyvateľov s projektovými zámermi obce do r. 2026 a jednak poskytnutie priestoru obyvateľom obce 
na vyslovenie pripomienok a predstavenie návrhov týkajúcich sa obce ako takej, jej hospodárskeho, 
sociálneho a kultúrneho rozvoja, ako aj činnosti orgánov miestnej samosprávy. 

Keďže poslanci OZ nemali pripomienky pán starosta dáva o tomto návrhu hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:       2   Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta skonštatoval, že OZ súhlasí s usporiadaním zhromaždenia obyvateľov obce dňa 
30.6.2023. 
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K bodu 13. Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 14.6.2023 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

_____________________________ 

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Ing. Peter Gubala  ......................................  

Gejza Milko   ......................................  

 


